
Бошко Томић: 

Питање постављено Министарству одбране БиХ – ''Да ли је извршено мјерење радиоактивности 

у касарнама гдје бораве припадници Министарства одбране, ако јесте да ли су параметри у 

границама дозвољеног, а ако су већи од тога, шта ће Министарство предузети за заштиту 

здравља људи на тим локацијама?'' 

 


